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بررسي مشكلات وزارت بهداشت در دستور كار مجلس قرار گرفت

بعد از آن كه چهارشنبه هفته گذشته مشكلات بخش كشاورزي با حضور وزير در مجلس بررسي شد وزير بهداشت، درمان

و آموزش پزشكي نيز به مجلس آمد تا مشكلات بخش درمان در حضور نمايندگان واكاوي شود.

بعد از آن كه چهارشنبه هفته گذشته مشكلات بخش كشاورزي با حضور وزير در مجلس بررسي شد وزير بهداشت، درمان و آموزش
پزشكي نيز به مجلس آمد تا مشكلات بخش درمان در حضور نمايندگان واكاوي شود.

مرضيه وحيددستجردي ديروز در صحن علني مجلس حاضر شد و به ارائه گزارشي از اقدامات وزارتخانه بهداشت، درمان و آموزش
پزشكي براي تحقق اهداف برنامه پرداخت.

وي با بيان اينكه براساس قانون برنامه توسعه و نظارت بخش درمان در وزارت بهداشت متمركز شده است، گفت: ما براي ثبات نقش
سلامت اقدامات زيادي را انجام داده ايم كه انشاالله با انجام آنها به اهداف ايران در افق 1404 مي رسيم.

وزير بهداشت ادامه داد: براساس برنامه پنجم ما موظف شديم كه سامانه جامع سلامت با محوريت پزشك خانواده را اجرا كنيم و امروز
برنامه محوري ما هم استقرار پزشك خانواده است.

دستجردي اظهار داشت: برقراري عدالت در سلامت و دسترسي فقرا به سلامت را همزمان با برنامه پزشك خانواده و نظام ارجاع در
دستور داريم و براساس آن هر فرد يك پزشك خواهد داشت.

وزير بهداشت با بيان اينكه ما براي اورژانس ها اقدامات جدي را انجام داده ايم، گفت: ناوگان آمبولانس كشور در چند سال اخير
تكميل شده است و درصد انتقال مصدومين 5 درصد افزايش داشته است.

دستجردي با بيان اينكه همه اورژانس هاي ما بايد پزشك متخصص مقيم داشته باشند، گفت: ما در زمينه اورژانس ها هنوز در ابتداي
راه هستيم و بايد رضايت كامل مردم را در اين زمينه جلب كنيم.

وي ادامه داد: شوراي عالي بيمه سلامت مكلف بود كه بازنگري ارزش نسبي خدمات را انجام دهد كه ما اين كار را انجام داديم.
وزير بهداشت با بيان اينكه براساس ماده 36 قانون برنامه بايد پزشكان خانواده ارتقاء داده شوند، گفت: ما پيش نويس اساسنامه
بيمه سلامت ايرانيان را به دولت ارسال كرده ايم و اولين دستگاهي هم هستيم كه در سال گذشته در مردادماه برنامه عملياتي خودمان

را به معاونت نظارت راهبردي رئيس جمهور ارسال كرديم كه البته بيش از 19 هزار نفر ساعت براي اين موضوع كار شد.
دستجردي با بيان اينكه ما بيش از 210 دانشجوي دكتراي طب سنتي داريم، گفت: ما به سرعت در حال گسترش طب سنتي و

داروسازي سنتي هستيم.
وي در بخش ديگري از سخنانش گفت: در حال حاضر 45 درصد مرگ و مير كشور در اثر بيماري هاي قلبي، 12 درصد براثر سرطان،

18/7 درصد حوادث و 19/5 درصد هم به دليل ساير عوامل است.
وزير بهداشت همچنين اظهار داشت: در جمهوري اسلامي ايران، مردم 45/8 درصد هزينه هاي سلامت را مي پردازند و بيمه هاي

دولتي 18 درصد و منابع دولتي 20 درصد و بيمه هاي خصوصي هم حدود 7 درصد از اين هزينه ها را پرداخت مي كنند.
دستجردي در بخش ديگري از سخنان خود از افزايش 80 درصدي اعزام پزشكان به مناطق محروم خبر داد و گفت: ميزان اعزام
پزشكان متخصص به مناطق محروم براي ارائه خدمات نسبت به سال 84 بيش از 80 درصد افزايش يافت و هم اكنون تعداد زيادي از

دانشگاه ها و رشته هاي تحصيلي را ايجاد كرديم و سعي مي كنيم خدمات بهداشتي و درماني به بهترين نحو ارائه شود.
دستجردي همچنين با تاكيد بر اينكه هنوز در ابتداي راه هستيم، تصريح كرد: از 3 هزار و 150 ميليارد توماني كه سال گذشته مجلس
براي كمك به بخش بهداشت و درمان تصويب كرده بود كه به وزارت بهداشت پرداخت شود، فقط 2 هزار ميليارد تومان آن در تاريخ
29 اسفند ماه سال 90 دريافت شده است و هم اكنون دانشگاه هاي كشور در حال هزينه كرد اين رقم هستند البته وزارت بهداشت
اعتراض خود را نسبت به اين موضوع انجام داده و اميدواريم مصوبه 3 هزار و 150 ميلياردتوماني مجلس، به وزارت بهداشت

پرداخت شود.
مشكلات بخش بهداشت و درمان از نظر نمايندگان

در ادامه جلسه علني ديروز مجلس تعدادي از نمايندگان به بيان نظرات خود در زمينه مشكلات بخش بهداشت و درمان كشور
پرداختند.

نماينده مردم اروميه گفت: از وزارت بهداشت انتظار نداريم كه بيماراني را كه به بيمارستان مي آيند جيب خالي آنها را خالي تر كند.
نادر قاضي پور با بيان اينكه اميد داريم كه وزارت بهداشت در برخي از سياست هاي خود تجديدنظر كند، گفت: متاسفانه ناظران

دولتي در بيمارستان هاي خصوصي عمل جراحي انجام مي دهند و بر همين اساس نمي توانند نظارت لازم را داشته باشند.
وي ادامه داد: اين وزارتخانه بايد نظارت درستي بر بخش خصوصي بيمارستانها داشته و از اجحاف اين گونه بيمارستان ها در حق

مردم جلوگيري كند.
در ادامه كوليوند نماينده مردم كرج طي سخناني گفت: ايجاد بستر نظارتي دقيق در سيستم كامل نيست كه مصداق آن در بي توجهي
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به بحث تعرفه ها مشخص است.
وي افزود: در حال حاضر بسياري از بيماراني كه مراجعه مي كنند حدود 70 درصد از بيمه را بايد خودشان بپردازند.

وي گفت: بحث پزشك خانواده كه طرح خوبي هم است، چند اشكال دارد كه بايد اين اشكالات را بررسي و رفع كرد.
اين نماينده مجلس ادامه داد: متاسفانه پزشك در اين طرح بايد بيشترين وقتش را براي ارسال اطلاعات از اينترنت اختصاص دهد كه

اين خيلي وقت مي گيرد.
حميدرضا پشنگ نماينده مردم خاش نيز گفت: نوسازي ناوگان اورژانس و تجهيز بيمارستان ها خواسته به حق مردم مناطق محروم

است.
نماينده اسفراين نيز در ادامه جلسه علني مجلس با اشاره به مشكلات بخش درمان كشور گفت: تبعيت كمي و كيفي برنامه ها از

بودجه بايد مورد توجه قرار گيرد و مسئولين به اين مسئله اهتمام ويژه داشته باشند.
قوامي با ذكر اين مسئله كه امروز بايد نظارت كنيم تا ببينيم كه هدف قانونگذار محقق شده است يا خير، گفت: آمار و وضع موجود

نشان دهنده فاصله زياد در رابطه با مسئله ذكر شده است.
وي به مطالبات بيمه هاي كشور اشاره كرد و ادامه داد: بايد توقعاتي را در مردم ايجاد كنيم كه توانايي اجراي آن را داشته باشيم.

حسن كامران نماينده اصفهان نيز با بيان اينكه تا كي مي خواهيم تبعيض در بيمارستان ها داشته باشيم گفت: نبايد تفاوتي ميان
رئيس مجلس و يك دربان در مراجعه به بيمارستان ها باشد.

كامران در ادامه سخنان خود به مشكل ايثارگران اشاره كرد و گفت: چرا بايد براي حل مشكلات اين قشر وقتي به بنياد مراجعه مي
كنند بنياد آنها را به دستگاههاي ديگر و وقتي به دستگاههاي ديگر مراجعه مي كنند آنها نيز به بنياد پاس دهند.

نماينده مردم اصفهان با اشاره به فوت مادر دو شهيد در يكي از بيمارستان هاي استان البرز گفت: چرا بايد صبح تا شب مادر دو شهيد
به علت عدم وجود پزشك متخصص مقيم در بيمارستان رها باشد.

كامران در ادامه اظهار داشت: سؤال ديگر بنده از وزير بهداشت كه در يك زمان همكار ما بود اين است كه چرا بايد يك ميليارد تومان
از بودجه سلامت به بخش شهرسازي اختصاص داده شود و چرا بعد از اين اقدام، خانم وزير اعتراضي نكردند.

حسينعلي شهرياري نماينده زاهدان نيز با بيان اينكه متاسفانه هماهنگي بين بخشي خوب و همكاري لازم بين وزارتخانه ها در رابطه
با بخش سلامت وجود ندارد گفت: در آن چيزي كه مربوط به حوزه سلامت مي شود شايد حدود 35درصد آن به وزارت بهداشت

برگردد و حدود 65 تا 70درصد آن هم به وزارتخانه و دستگاههاي ديگر مربوط شود.
حجت الاسلام سيدمحمدحسن ابوترابي فرد نايب رئيس مجلس نيز اظهار اميدواري كرد طرح پزشك خانواده با مديريت صحيح و

تامين كادر مورد نياز به شايستگي سامان يابد.
تركيب قطعي كميسيون ها سه شنبه مشخص مي شود

رئيس شعبه يازدهم مجلس با رد تعيين قطعي تركيب كميسيون ها گفت: تركيب رسمي كميسيون ها سه شنبه مشخص مي شود.
محمدمهدي زاهدي با بيان اين مطلب افزود: هنوز تركيب همه كميسيون ها به طور قطع تعيين نشده است گفت: هرچند كه ممكن
است توافقاتي به صورت غيررسمي ميان افراد براي انتخاب روسا يا اعضا انجام شده باشد اما انتخاب رسمي روز سه شنبه انجام مي

شود.
از سوي ديگر در حالي كه كميسيون هاي امنيت ملي و سياست خارجي، برنامه بودجه، انرژي و صنايع و معادن بيشترين متقاضي

عضويت را دارند كميسيون شوراها و امور داخلي مجلس فقط يك متقاضي دارد.
امير خجسته نماينده همدان و فامنين تنها متقاضي عضويت در كميسيون شوراها و امور داخلي كشور در مجلس نهم شد.

به دليل گرايش و علاقه نمايندگان مجلس به كميسيون هاي مهم از قبيل امنيت ملي و سياست خارجي، برنامه و بودجه، انرژي، صنايع
و معادن، برخي كميسيون ها با تعداد زير 10نفر يا زير 20نفر تشكيل شد و اين در حالي است كه كميسيون ها معمولا 23 تا 25عضو

دارند.
غلامرضا كاتب نماينده مردم گرمسار نيز در تذكري آئين نامه اي در اين زمينه گفت: هفت نفر از 25 نماينده راه يافته به كميسيون

برنامه و بودجه مجلس هيچ كدام 2 شرط تحصيلات و تجربه اجرايي را ندارند.
ارائه 27طرح

براي بررسي به مجلس
27طرح به عنوان اولين دستور كارهاي مجلس نهم با تقاضاي جمعي از نمايندگان مجلس به هيئت رئيسه ارائه و اعلام وصول شد.

طرح امر به معروف و نهي از منكر، طرح اداره صداوسيماي جمهوري اسلامي ايران و طرح تاسيس سازمان ملي استاندارد ايران از جمله
اين طرح ها است.

نمايندگان خواستار بررسي افزايش قيمت نان شدند
تعدادي از نمايندگان مجلس در جلسه علني ديروز پارلمان در تذكري به افزايش 30درصدي قيمت نان اعتراض كرده و خواستار جلسه

با وزيران اقتصادي دولت براي بررسي اين مسئله شدند.
در پايان جلسه روز يكشنبه مجلس شوراي اسلامي حسن پور بيگدلي نماينده مردم بردسير در مجلس نسبت به افزايش 30درصدي

قيمت نان در كشور اعتراض كرد و خواستار رسيدگي به اين موضوع در جلسه اي با حضور وزيران اقتصادي كشور شد.
در ادامه نادر قاضي پور نماينده اروميه نيز ضمن اعتراض به افزايش 30درصدي قيمت نان گفت: حقوق كارگران 30درصد افزايش

نيافته كه 30درصد قيمت نان را افزايش دهيم.
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وي گفت: دولت پول هايي كه براي خريد گندم هاي خارجي اختصاص مي دهد اگر به كشاورزان داخلي اختصاص دهد بسياري از
مشكلات حل است.

عليرضا محجوب نماينده مردم تهران نيز درباره افزايش قيمت نان گفت: با وجود آنكه مسئولان تضمين كرده اند كه يارانه براي نان
وجود دارد اما براي افزايش يارانه آن تلاشي نكرده اند لذا سفره 15ميليون نفر تهديد مي شود.
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